

Referat samarbeidsmøte «Fest i Vest»

Mandag 29.11.21

1. Synnøve lager til tegning med fordeling av agilityring og utstillingsringer. Legger det ut på samarbeidsgruppen.
2. I agilityringen settes det opp et skrivertelt
3. Astrid og Kjellaug har ansvaret for lp.
 - a. Svein Rønning dømmer
 - b. Flybill til dommer er bestilt
 - c. Må bestille hotell til han fredag-lørdag
4. Hotellrom
Det er reservert 20 rom på Hotel Amanda
Til dommere; utstilling og ag
5. Mat dommere/ringpersonell – Trine og ElseRagnhild har ansvaret for dette
6. Starter på lørdag og søndag kl 9. Hallen åpner kl 08.
7. Ingrid Ohm:
Spørsmål vi må få svar på:
 1. Finnes det små gjerder el.l som vi kan bruke til å ramme inn agilityringen med?
 2. Er kiosk og parkering ok? Er det Vardhallen som står for dette?
 3. Er prisen for leie den samme som avtalen var? Og kostnaden for leie er?
 4. Er det et varmesystem som kan rigges opp?
 5. Kan en leie hallen i 2023 og 2024 og? Mulige datoer for dette? Pris?
 6. Er det tenkt noe rundt underlag ifht utstillingen?
 7. Rengjøringsmidler kunstgress?? Tiss/bæsj
 8. Når får vi hallen på fredagen?